



Romantique étincelle
Romantic sparks

Un cadran en silicium, un boîtier en or blanc 18 carats recouvert de 88 diamants blancs et un bracelet en cuir d'alligator rouge font de la montre Sparkle, pièce de la collection «Main de Maître», un objet unique à l'éclat «réfléchissant» spécial. MCT, Sequential One Sparkle.

A silicon watch face, 18 carat white gold casing covered with 88 white diamonds and a red alligator skin wrist band combine to make the Sparkle watch from the "Main de Maître" (Master's hand) collection a unique object demanding special attention. MCT, Sequential One Sparkle.



Glamour précieux
Precious glamour

54 pierres en forme de trapèze, taillées une à une et serties en ligne pour cette montre qui tient toutes ses promesses ! Exceptionnel, le cadran paré de baguettes de diamants et de rubis, le boîtier en or rose 18 carats et le bracelet en crocodile. deLaCour, Promess Glamour.

54 trapeze-shaped stones, each individually cut by hand and set in alignment, for this watch which keeps its promises ! The watch face decorated with baguette shaped diamonds and rubies, the 18 carat rose gold casing and the wrist band crocodile are just exceptional. deLaCour, Promess Glamour.



Élégance Art déco
Art-Deco elegance

La Grande Reverso Lady Ultra Thin se transforme en accessoire chic. La Reverso offre un espace de personnalisation unique. Un goût évident pour la haute horlogerie. Jaeger-LeCoultre, Grande Reverso Lady Ultra Thin.

The Grand Reverso Lady Ultra Thin can be transformed into a stylish accessory. La Reverso provides the possibility to personalize the watch. An obvious taste for fine timepieces. Jaeger-LeCoultre, Grande Reverso Lady Ultra Thin.



MANUFACTURE
CONTEMPORAINE
DU TEMPS

SEQUENTIAL ONE

REF. SQ45 S100 PG 01

Special price of the Jury, Watch of the Year

Unique mechanical MCT hand-wound movement

Rotating sequential hour prisms display. Jumping minute Indicator.

Patented energy system, 471 components, 81 rubies

Handmade in Switzerland

MCT SA, rue du Seyon 9, 2000 Neuchâtel, Switzerland

Sales@mctwatches.com / +41 32 727 1201 / www.mctwatches.com

Manufacture Contemporaine du Temps à Monaco

VIRGINIE LEGOURD

"Manufacture Contemporaine du Temps" of Monaco

Moments uniques pour montre d'exception...
À l'occasion des plus belles soirées monégasques,
saisissez le paradoxe du temps.

*Unique moments and exceptional pieces... On the eve
of the most spectacular Monacan soirees, capture the
paradox of our time.*



La première *The first*

La Koi Carp est l'une des premières de la collection Main de Maître et le choix de la carpe Koi fait évidemment référence au symbole fort de ce poisson dans l'histoire asiatique. The Koi Carp is one of the first collection of the Main Master. The choice of Koi carp obviously refers to the strong symbol of this fish in Asian history.

Soirée Soho Rooms et MCT
Le 8 août 2013 - Au Jimmy's Club
Special Guest : Ivan Dorm
Tél. : +749.5988.74.74 ou
+749.5998.02.03

Soirée Soho Rooms and MCT
8 August 2013 - Jimmy's Club
Special Guest: Ivan Dorm
Ph : +749.5988.74.74 or
+749.5998.02.03

EN ASSOCIATION AVEC LE CÉLÈBRE SOHO CLUB, la Manufacture Contemporaine du Temps présente sa collection à Moscou, Courchevel et Monte-Carlo. Collectionneurs d'art et d'horlogerie, passionnés, célébrités et experts du monde entier se donnent ainsi rendez-vous. Ils découvrent l'alchimie de la tradition et de l'innovation à travers le modèle



Nouveauté 2013 *New in 2013*

Limitées à 25 exemplaires dans chaque référence, elles affirment leur esprit beaucoup plus urbain. Sequential One S110.

Limited to 25 examples in each series, the urban spirit of the model is confirmed. Sequential One S110.

classique Sequential One, mais aussi les pièces uniques et les séries limitées. Toutes résultent du savoir-faire de cette manufacture hors du commun.

IN ASSOCIATION WITH THE ILLUSTRIOUS SOHO CLUB, "Manufacture Contemporaine du Temps" will soon present its collection in Moscow, Courchevel and



Pièces uniques *Unique pieces*

Comme la Sparkle, cette montre est une pièce unique issue de la collection Main de Maître. SQ45 S110 TL.

Like the Sparkle, this watch is a unique piece from the "Main de Maître" (Master's Hand) collection. SQ45 S110 TL.

Monte Carlo. Collectors and lovers of art and timepieces, celebrities, and experts from the world over will make the voyage. Here they will have the opportunity to discover tradition and innovation not only in the classic model Sequential One, but also in the unique pieces and limited editions of other collections. Each piece is the fruit of the savoir-faire of this extraordinary manufacturer.